
2019 Styremøte i Vats grendalag

Dato:

12.11.19

Leiar Tor Olav Gregersen x

Nestleiar Peder Lærdal x

Sekretær Monica Nesheim x

Kasserar Peder Stokka x

Styremedlem Christine Sandvik x

Styremedlem Torunn Blikra

Varamedlem: Lars Johan Velde

Per Sandvik

Evt fravær grunna:

Stad: Peder Lærdal

SAK NR.

07/19 Korleis få Vats å «vise igjen» ?

Spelar ballen ut mot bygdafolket, om å gi tilbakemelding og innspel. Me nyttar 
Vatsposten for innspel.

Korleis gjere møte med bygda triveligere? 


Gjennomgang av innspel på facebook. Mange fine innspel, desse vil me gå 
gjennom neste styremøte.


13.06.19 - tek opp at tråden seinare


15.10.19 - Det er komen inn forslag på innlegget på facebook. 

Me tek med oss forslag om :

- Planting av blomar i skråningen mellom Knapphus-Aurdal. 

- Blomsterpotter i lyktestolper.


Desse tas med vidare.


Ser på muligheter for å arrangere ein dag med planting av løkar/blomsterfrø ol.




11/19 Sikker skuleveg - etter oppmoding om innspel frå kommunen

I samråd med Vindafjord kommune, bør me utarbeide søknad om nedsatt 
fartsgrense, bevisst gjering om mjuke trafikkantar, utbetre belysning kring 
krysningspunkt og skuleområde, og fartsdumper. Dersom me sender inn søknad 
til kommunen, vil dei stille seg bak den og videresende søknad til vegvesenet. 


Benytte Vindafjord kommune sitt reglement for sikker skuleveg. 

Skulevegen her er «usikker» når det gjeld punkt 

jf dok: reglement for skuleskyss, rev.2016 pkt 5.2: 

- 140m sikt til krysningspunkt i 60 sone. (Eidevegen og Kårhusfeltet). - 
Strekninger definert som farlig skuleveg av kommunen, er fv46 mot 

Knapphus og mot Sandeid. Årsak; 60 og 80 sona, dårlig belysning, uten 
gangfelt, rett vegstrekning som innbyr til høg fart, og liten oversikt. 

ÅDT målingar: 
2450 Knapphus-Kårhus, 5100 Knapphus-Ølensvåg, 6080 Ølen-Ølensvåg, 6100 
Gjennom Ølen, 2300 Ølen-Sandeid 

13.06.19 - Sendes Marit Ilstad. Tor Olav forfattar søknad med nemnde argument. 


15.10.19 - Forfatta søknad er ikkje sendt enda, slik at me oppdaterer med fleire 
argument. Legg inn ynskje om at dei sikrar krysninger av vegen, set ned 
fartsgrensa, set opp skilting som viser til «skuleområde» og oppgradering av 
belysning langs vegen.




12/19 Knapphuskrysset

- Mjuke trafikkantar

- Krysningar

- Løysing

- Undergang vs. Overgang

- Busstopp

- Framtidig etablering av gangsti mot Nedre Vats

- Ny reguleringsplan på området

- Eksisterende brekkjefylgjekrav for utbygging av Knapphusgrenda

- Nye tellinger gir nytt bilete av belastinga av vegen «Knapphus-Kårhus». Dette 

kan nyttas som eit nytt innspel til vurderingar av punkt i trafikksikringsplanen.


Dronevideo/bilete over kryssningsområde?


Me leitar fram antal registrerte ulykker i område?

Kva ligg i trafikksikringsplanen til kommunen? Veldig vid og lite spesifisert. 
Korleis stiller Knapphus seg til situasjonen?


Tor Olav kontaktar vegvesenet for innspel til framdrift og råd/diskusjon for 
korleis ein kan gå fram i vidare arbeid med denne saka. Mogleg å få ein 
representant frå vegvesenet til å delta i eit møte? Sjekker med Asbjørn Opedal.


13.06.19 - Tor Olav har prøvd opp til fleire gonger å få dei til å kome på eit møte 
med oss, men dei har ikkje gitt tilbakemelding på dette. Dei har difor ikkje deltek 
på møte med oss. Det blei sjekka om Ole Johan Vierdal kunne stille på eit møte, 
men det kolliderte med eit anna møte.


- kva er ein trafikksikringsplan? Forstår det som ein «intensjonsplan», der alle 
ynskjer blir lagt inn. Handlingsplanen som høyrer til blir revidert oftare, og er 
den som fungerer som ein «arbeidsplan». Planen blei sist oppdatert i 2018.


-  


15.10.19 - Me har motteke namn på ein kontaktperson i Vindafjord kommune, 
for korleis me skal gå vidare fram i denne saka. Det har ikkje blitt teke vidare tak 
i ettersom det har vore valkamp mm. Noko som antagelig leia til at dette rann ut 
i sanden. Vel å sende ny søknad, med bakgrunn i oppramsa argument. Me 
korresponderer med Marit Illstad for at søknaden skal havne i «rette hender».




14/19 Sykkel/ gangsti Knapphus - Nedre Vats

13.06.19 - Tor Olav har snakka med Ole Johan Vierdal. Denne saka står på 
agendaen/ prioriteringslista hjå kommunen. Framtidsutsikter for denne er 
usikker, ein gong. 


Det blei presisert at ein alternativ turveg langs vatnet vil ikkje ha noko påverknad 
for ein framtidig gang og sykkelveg. Arbeidet med å få til noko slikt burde 
fortsette. 

Me vel å ta opp tråden på turvegen til hausten.


15/19 Gatebelysning langs E134. (Blikrakrossen — Aurdal)

13.06.19 - sender søknad til vegvesenet. Har allereie eit utkast til dette, den 
treng berre oppdateras med talet på hjortepåkøyrslar for strekninga. 


12.11.19


Legg inn svar motteke frå vegvesenet, datert 02.07.19


E134 - Søknad om vegbelysning - Vindafjord kommune 
Deres referanse: 

Vår dato: 02.07.2019 

Viser til brev datert 25. juni 2019 der du på vegne av Vats grendelag søker 
om vegbelysning på E134 fra Øvre Vats bedehus til Aurdalsvegen (E134 
hp1 m14800-16300), en lengde på ca 1500 meter. 

Statens vegvesen forvalter, drifter og vedlikeholder riks- og europaveger 
på vegne av staten, fylkesveger på vegne av fylkeskommunen og er 
fagmyndighet med sektoransvar innen all vegtransport. 

Ønsket om å få vegbelysning på denne strekningen er tidligere meldt inn 
av Vats grendelag i 2015. Lys på strekningen står også nevnt i Vindafjord 
kommune sin trafikksikkerhetsplan. Vegkontoret i Haugesund er enig i at 
strekningen må prioriteres siden det her finnes en gang- og sykkelveg som 
går parallelt med europavegen. Behovet for midler til vegbelysning er 
derfor meldt inn i Nasjonal Transportplan i flere omganger. Pr i dag er det 
meldt at det skal komme midler til tiltaket i 2022. 



19/19 Årsmøteplanlegging

15.10.19 

Etter opp årsmøte i gymsalen eller skulekjøkkenet på vats skule.

Sjekker opp når det er ledig for å fastsette dato. 

Christine sjekker opp torsdag veke 49.

Klokka 19.00-20.00


Valkomiteen: Eirik Nesheim og Lill Eva Dale. 

Dei som er på val er: 

Styret:

Christine Skrunes

Monica Nesheim (står ein periode til) 

Tor Olav Gregersen (står ein periode til)

Torunn Blikra treng ny kandidat for 1 år.


Vara:

Per Sandvik 

Lars Johan Velde (blir med videre)


Me tek opp gjennomgang av vedtektene på årsmøtet, for evt. revidering. 

T.d. ang kunngjering om årsmøteinnkalling.  


Valgkomiteen er varsla om at dei må finne ny folk til styret.


Christine handlar inn litt knask til møte, og alle tek med ei kanne kaffi.

Monica sender ut innkalling to veker før, til vatsnett, facebook, plakat på 
butikkar. 


12.11.19

Monica har laga klar innkallinga. - sendes ut 2 veker før.

Dato: 05.12.19 kl.19.00-20.00


20/19 Tursti langs Åmselva

Opprusting av tursti frå bruna i Åmsosen og oppover til bruna ved Leif Nesheim. 
Evt. Forlenge denne oppover til Vatsvatnet.


15.10.19 - Tas med videre.


22/19 Stolar og bord til gymsalen

Det er i dag dekning med bord og stolar til ca.80 stk.


Mogleg å sjekke med «Øvre Vats-barnehage» om å låne der frå. 

Ukjent antal i Øvre Vats.




Neste møte: 05.12.19 (Årsmøte)


Sendes e-post til Vats grendalag: vatsgrendalag@gmail.com

Referat sendt til godkjenning av styret

Bjørn Morten i Vatsnett: bjornm@vatsnett.com 

Ut på facebook

Postmottak@vindafjord.kommune.no

23/19 17. Mai

Tenkjer på moglegheit for å få opp ein rubhal på grusbanen.

Me ynskjer å høyre med AF om dei har ein rubhal som ikkje er i bruk. Om det er 
mogleg å leige eller om dei kan sette opp ein som «reklame».


Me spelar det inn som eit forslag til 17.mai komiteen, v/ Knut Erik Gjerde.


12.11.19

Grendelaget sjekker med kommunen kva som er handlingsrommet for å nytte 
grusbanen til å sette opp ein rubhall.


Diskuterer at det kan settes opp ein «spleis» for ny hall. Rause donasjoner får 
reklame på hallen.


Me sjekker opp parallelt med kva prisar på ein rubhall, og om det er noko me 
skal gå inn for å få opp med sponsormidler/ sal av reklameplass.



